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    W Sierpcu gorącym tematem jest poczekalnia dla podróżujących autobusami i pociągami. 

1. Sierpczanie zauważyli, że na razie w pomieszczeniu na dworzec autobusowy - nocują 

krzesła – ktoś otrzymał zgodę, żeby tam były gromadzone. 

Mieszkańcy, którzy podróżują – uważają, że koniecznie potrzebna jest ławka dla 

oczekujących na autobusy. Zdarza się, że seniorzy poszukują miejsca siedzącego, żeby 

schronić się przed gorącym słońcem,  szukają też osłony przed deszczem i burzą oczywiście w 

pobliskich sklepach. 

2. Mieszkańcy Sierpca pytają czy są pieniądze na remont dworca kolejowego ? 

Co jest planowane w dworcu kolejowym ? 

Czy będzie remontowana wieża ciśnień ? 
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